

COATINGS  
BESCHICHTUNGEN

FOLMANN

DECO  
RATIVE  
FUNCTIONAL  
RELIABLE





LONG  
LASTING  
FUNCTIONAL

## COATINGS

### VERSATILE COATINGS FOR OPTIMAL PROTECTION

Whether serving as a practical coating in daily life, enduring harsh conditions – embedded in the ground, atop roofs, facing outdoor weathering – or contributing to the final touch on decorative products like wallpaper, our coatings cater to diverse applications.

Flame resistance, UV stability, anti-slip, or sealing properties are among the varied requirements seamlessly met by our coatings. Customized to suit the needs of different applications, the properties infused into our coatings can be blended in nearly limitless combinations.

## BESCHICHTUNGEN

### VIELSEITIGE COATINGS ALS PERFEKTE SCHUTZLÖSUNGEN

Ob als funktionelle Beschichtung im Alltag, unter Extrembedingungen – im Erdboden, auf dem Dach, in der Freibewitterung – oder für die Veredelung von dekorativen Produkten wie Tapeten. Die Einsatzgebiete unserer Coatings sind vielfältig.

Schwerentflammbarkeit, UV-Stabilität, rutschhemmende oder abdichtende Eigenschaften sind nur einige Anforderungen, die unsere Coatings erfüllen können. Den Bedingungen der Einsatzgebiete entsprechend, können die Eigenschaften, die wir unseren Coatings verleihen, beinahe grenzenlos kombiniert werden.

## OUR RESPONSIBILITY UNSERE VERWANTWORTUNG

Together with our customers and partners, we work on solutions for tomorrow. To this end, we research materials and develop processes that are resource-efficient and recycling-oriented. And instead of only looking at the end product, we always consider the entire value chain of our products. The measures we take in this process are not only aimed at the ecological or social footprint, but are an expression of our sustainability strategy, which is geared towards responsibility and transparency.

Gemeinsam mit unseren Kunden und Partnern arbeiten wir an den Lösungen für morgen. Dafür forschen wir an Materialien und entwickeln Verfahren, die ressourceneffizient und kreislauforientiert sind. Und statt dabei nur das Endprodukt in den Blick zu nehmen, betrachten wir stets die gesamte Wertschöpfungskette unserer Produkte. Die Maßnahmen, die wir in diesem Zuge ergreifen, zielen nicht nur auf den ökologischen oder sozialen Fußabdruck, sondern sind Ausdruck unserer auf Verantwortung und Transparenz ausgerichteten Nachhaltigkeitsstrategie.

# LEARN MORE!

[follmann.com/sustainability](https://follmann.com/sustainability)

## GOOD TO KNOW GUT ZU WISSEN

**Additional interesting product flyers for download at:**  
Weitere interessante Produktflyer zum download unter:  
**[follmann.com/downloads](https://follmann.com/downloads)**

### REALISE YOUR IDEAS WITH US

Pioneering speciality chemicals for function and design: With this competence, Follmann empowers companies around the world to achieve their goals – with tailor-made and sustainable solutions. Let's find out how we can support you!

### REALISIEREN SIE IHRE IDEEN MIT UNS

Wegweisende Spezialchemie für Funktion und Design: Mit dieser Kompetenz hilft Follmann Kunden auf der ganzen Welt, ihre Ziele zu erreichen – mit individuellen und nachhaltigen Lösungen. Lassen Sie uns gemeinsam herausfinden, wie wir auch Sie unterstützen können!

